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 Tid Tisdagen den 25 maj kl. 17:30 – 17:57 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 
   

 Justering 

 

 

 

Måndagen den 31 maj 2021 av §§ 1-3, 5-11 

Omedelbar justering av § 4 den 25 maj 2021 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (M) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Destiny Zandi Näslund (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Ersättare: 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Camilla Bergman (L) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Nahman Hanna (S) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Lisa Söderblom Arce (V) (Skype) 

Lina Lindfors (V) (Skype) 

 

 

 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström (Skype), IT-

administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C) 

(Skype), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef Susanne 

Olsson (Skype), avdelningschef Niklas Pettersson (Skype) 

personalföreträdare Linda Runcrantz (Skype). 
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Box 8313 

104 20 Stockholm 
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§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Protokoll från idrottsnämndens funktionshindersråd 
B. Gubbängens sportfält, lägesrapport 
C. Detaljplan för Tenstadalens dagvattenpark, del av Akalla 4:1 

m.fl. vid kvarteret Öper i stadsdelarna Tensta och Solhem 

 
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
Särskilt uttalande 3B 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att se att anläggandet av rugbyplanerna vid 
Gubbängens sportfält fortskrider. Särskilt glädjande är det att 
uppdraget har utökats sedan projektet startades och att det nu kommer 
att byggas stängsel runt planerna samt ett garage.  
 
När inriktningsbeslutet för projektet revideras av den grönblå 
majoriteten 2019 lyftes den planerade konstgräsplanen ut ur projektet 
vilket vi var starkt kritiska emot. Vidare hade vi synpunkter på att det 
saknades ordentlig belysning, läktare och inhägnad vilket gör att 
planerna inte kan användas i tävlingssammanhang på högre nivå.  
 
Vi menar fortfarande att idrottsförvaltningen bör se över möjligheten att 
komplettera projektet utifrån ovan nämnda synpunkter. Det skulle 
möjliggöra försäsongsträning och att planerna skulle kunna nyttjas 
betydligt fler timmar per år än i nuvarande utformning. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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